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Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Výkonného výboru Slovenského zväzu karate, konaného dňa  

25.júna 2016 v Moštenickej Kyslej (Chata Slovenka) 

 

Prítomní: Ing. D. Líška, J. Valenta, P. Baďura, PaedDr. J. Javorský, Prof. F. Kačík, J. Poliak, 

                 F. Kretovič, Mgr. M. Cisár, Ing. P. Bozogáň, M. Hajdák, V. Jankó, L. Roman 

 

PROGRAM 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia úloh a uznesení 

3. Vyhodnotenie M-SR seniorov 2016 - Žilina 

4. Vyhodnotenie 3. Kola SP detí a žiakov – Myjava 

5. Vyhodnotenie M-SR detí a žiakov 2016 – Poprad 

6. Vyhodnotenie ME seniorov – Montpellier 

7. Vyhodnotenie ME regiónov – Kocaeli 

8. Vyhodnotenie zahraničných turnajov 

9. Návrh termínového kalendára na II. polrok 2016 

10. Plán prípravy na MS seniorov v Linzi 

11. Príprava mimoriadnej Konferencie SZK 2016 

12. Rôzne 

13. Záver 

 

K BODU 1. 
Zasadnutie Výkonného výboru SZK otvoril a viedol prezident SZK Ing. D. Líška. 

 

K BODU 2. 
Zostávajúce uznesenia: 44/15 

Splnené uznesenia: 13/16, 14/16, 15/16, 16/16, 17/16, 18/16, 19/16, 20/16, 21/16, 22/16,  

                                 23/16, 24/16, 25/16, 26/16, 27/16, 28/16, 29/16, 30/16. 

Uznesenia, ktoré sa plnia: 1/16, 6/16 

 

K BODU 3. 
J. Valenta – M-SR seniorov v Žiline prebehli bez problémov, podľa  harmonogramu. 

Negatívom absencia niektorých reprezentantov, ich neúčasť vysvetľovaná na poslednú chvíľu 

alebo až dodatočne, keď niektorí ešte bojovali o nomináciu na ME. Do budúcna klásť zvýšený 

dôraz na povinnosť účasti na domácom šampionáte, rovnako ako na skvalitnenie výberu 

rozhodcov na podujatie tohto významu. 

 

Uznesenie 31/2016 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie informácie a vyhodnotenie M-SR seniorov v Žiline 

viceprezidentom zväzu J. Valentom. V súvislosti s poukázaním na absenciu niektorých 

pretekárov do budúcna bude nevyhnutné, aj v súčinnosti s klubovými trénermi, zlepšiť 

komunikáciu ohľadom účasti, resp. vynútenej neúčasti reprezentantov na najvýznamnejšej 

domácej súťaži, najmä ak súvisí s nominačnými kritériami na prestížne turnaje a šampionáty.   

 

K BODU 4. 
J. Valenta – veľmi dobre pripravená hala, hladký priebeh súťaže, online prenos. Poďakovanie 

domácim organizátorom za prejavenú snahu a úsilie v príprave i realizácii III. kola SP detí 

a žiakov na Myjave.  
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L. Roman – MTZ súťaže bolo riešené v súčinnosti s usporiadateľom podujatia v dostatočnom 

časovom predstihu. 

V. Jankó – z pozície hl. rozhodcu dobrá súťaž, plynulý priebeh bez akýchkoľvek zdržaní. 

 

Uznesenie 32/2016 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie zhodnotenie III. kola SP detí a žiakov. Na základe 

uvedeného vyslovuje poďakovanie TJ oddielu karate Spartak Myjava na čele s P. Dobiášom 

za vytvorenie vynikajúcich podmienok a prejavenú aktivitu pri usporiadaní uvedenej súťaže.  

 

K BODU 5. 
D. Líška – M-SR detí a žiakov boli pripravené na dobrej úrovni, do budúcnosti sa vyvarovať 

nepresnostiam pri predstavovaní čestných hostí, v tomto prípade, primátora resp. 

viceprimátora mesta Poprad. Ďalej zvážiť, či pri tak časovo náročných súťažiach, uplatňovať 

rozhodovanie „chodením“ po čiare zápasiska alebo klasicky - v sede na stoličke. 

Poďakovanie vedeniu mesta Poprad za vytvorenie optimálnych podmienok pre organizáciu 

tohto šampionátu. 

J. Valenta –  napriek plynulému priebehu i dodržiavaného časového harmonogramu, súťaž 

vďaka vysokému počtu pretekárov, bola časovo náročná. Opätovne bola nastolená otázka, do 

akej miery súvisí  dĺžka súťaže s kvalitou rozhodcov a viacerými spornými verdiktmi. 

F. Kretovič – do budúcnosti by bolo dobré sa pokúsiť na všetky majstrovské súťaže delegovať 

tých najlepších rozhodcov.  

 

Uznesenie 33/2016 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie uvedené hodnotenia a postrehy z M-SR detí a žiakov 

v Poprade. Zároveň vyslovuje poďakovanie primátorovi mesta Ing. Jozefovi Švagerkovi a 1. 

viceprimátorovi Mgr. Igorovi Wzošovi, rovnako ako usporiadateľovi podujatia Shihan Poprad 

na čele s Jánom Glatzom, za vytvorené podmienky, ústretovosť a spoluprácu pri usporiadaní 

tohto šampionátu. V súvislosti s názormi ohľadom kvality nominácie, či formy rozhodovania 

na podujatiach tohto významu, prerokovať uvedený problém s predsedom RK SZK Ing. M. 

Becom a spoločne hľadať riešenie tohto opakujúceho sa problému. 

 

K BODU 6. 
J Poliak – ME seniorov 2016 v Montpellieri za účasti 515 pretekárov zo 46 krajín, žiaľ 

tentoraz nepriniesli našim farbám vytúženú medailu. Najbližšie k nej mali Alžbeta Ovečková 

v súťaži kata a Ingrida Suchánková v kategórii kumite do 61kg, keď obe zhodne súperkám 

v boji o bronz podľahli. V každom prípade z predvedených výkonov bolo vidieť, že najmä 

dievčatá majú na viac, no v niektorých fázach, akoby si neverili. A platí to aj o tímovej súťaži 

žien. Negatívom bolo 23 hodinové zdržanie výpravy na ceste, zapríčinené poruchou autobusu 

a riešením náhradnej dopravy.  

   

Uznesenie 34/2016 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie vyhodnotenie účasti reprezentácie na ME seniorov 

v Montpellier zo strany vedúceho realizačného tímu J. Poliaka. Napriek návratu bez medaily, 

ocenil výkony A. Ovečkovej a I. Suchánkovej a vyslovil im poďakovanie za dobrú 

reprezentáciu slovenského karate na najprestížnejšej kontinentálnej súťaži.  

 

K BODU 7. 
J. Poliak – ďalej informoval VV o účasti našich dvoch výberov na ME regiónov-družstiev 

v Kocaeli. Potešiteľný je najmä zisk bronzovej medaily tímu Slovensko – SsZK, ktorú 

vybojovali v zložení: V. Semaníková, L. Kovačíková, I. Suchánková a D. Tatárová.  
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Na 5. mieste v celkovom hodnotení skončil tím Slovensko – VÚKABU: I. Macejková, Ver. 

Semaníková, Z. Schwartzová a L. Ťažká.  

Ďalším pozitívom bolo úspešné zvládnutie rozhodcovských skúšok Ondreja Citényiho, 

najnovšie držiteľa najvyššej EKF licencie Kumite Referee A.   

 

Uznesenie 35/2016 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie správu vedúceho realizačného tímu J. Poliaka 

a vyslovil poďakovanie obom tímom resp. menovaným pretekárkam za vybojovanie 

bronzovej medaily resp. 5. miesta na ME regiónov-družstiev 2016.  

Rovnako poďakoval Ing. O. Citényimu za dobrú prípravu a úspešné zvládnutie skúšok na 

získanie najvyššej EKF licencie v kumite.  

 

K BODU 8.  
D. Líška – prítomným prezentoval informácie-výsledky zo zahraničných turnajov.  

Karate 1 Premier League (Rotterdam): 3. D. Tatárová, 4. V. Pillarová, Z. Schwartzová 

a kata tím žien, 7. A. Ovečková, 9. P. Fabián. 

Karate 1 Premier Laegue (Dubai): 2. I. Suchánková, 3. D. Tatárová, 4. V. Semaníková. 

Karate 1 Premier League (Salzburg): 1. Kata tím žien, 3. A. Ovečková a V. Semaníková, 5. 

J. Vojtikevičová, 7. J.E. Smoliga, Ľ. Báčiková, I. Suchánková. 

Karate 1 Premier League (Rabat): 1. I. Suchánková, 2. V. Semaníková.  

45. Golden Belt – Zlatni Pojas: 1. D. Bogárová, N. Jelžová, D. Veisová, 2. P. Pichová, M. 

Pončka, 3. A. Jóba. 

 

Uznesenie 36/2016 

Výkonný výbor SZK zobral ne vedomie informácie prezidenta zväzu o dosiahnutých 

výsledkoch na prestížnych zahraničných turnajoch. Zároveň vyslovil poďakovanie všetkým 

medailistom za dosiahnuté výsledky a vynikajúcu reprezentáciu na medzinárodnom fóre. 

  

K BODU 9. 
D. Líška – v zmysle medzinárodného kalendára hľadať vhodné termíny domácich súťaží do 

TK 2016. Návrhy súťaží I., II kola SP a M-SR dorastencov a juniorov odkonzultovať 

s potenciálnymi usporiadateľmi a následne ich predložiť na najbližšie zasadnutie VV SZK.  

 

K BODU 10. 
D. Líška – plán prípravy na MS seniorov sa v podstate začne júlovými Európskymi 

univerzitnými hrami v Rijeke, po ktorých nasledujú v auguste AMS v portugalskej Brage. 

Plán všetkých zahraničných výjazdov po bude zverejnený na zväzovom portáli. Nominácie 

a podmienky účasti budú riešené operatívne v duchu predpokladaných nákladov.  

 

Uznesenie 37/2016 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie informácie prezidenta zväzu ohľadom pripravovanej 

účasti na medzinárodných podujatiach. Nominácia a podmienky účasti na Európskych 

univerzitných hrách v Rijeke a AMS v Brage sú riešené v spolupráci so SAUŠ, pričom všetky 

prípadné dodatky a zmeny budú riešené operatívne. VV súčasne schvaľuje plán prípravy na 

MS seniorov 2016.   

 

K BODU 11. 
D. Líška  – v súvislosti s pripravovanou mimoriadnou Konferenciou SZK M-SR predložil VV 

na schválenie rokovací poriadok. Potom predložil na schválenie pracovné predsedníctvo 

a jednotlivé komisie, ktoré budú navrhnuté konferencii na schválenie v nasledujúcom zložení: 
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Pracovné predsedníctvo: D. Líška, J. Valenta, P. Baďura. 

Mandátová komisia: L. Roman, T. Kleman. 

Návrhová komisia: F. Vorobeľ, M. Meluš, D. Čierna. 

Volebná komisia: P. Bozogáň, P. Macko, Ľ. Striežovský. 

Disciplinárna komisia: F. Vorobeľ (predseda), D. Potoma (podpredseda). 

Kontrolór: J. Cisárik. 

Kontrolno-revízna komisia: J. Cisárik (predseda), R. Konrád (podpredseda), L. Konrád. 

 

Uznesenie 38/2016. 

Výkonný výbor SZK schválil predložený rokovací poriadok mimoriadnej Konferencie SZK. 

Následne schválil návrh VV na personálne obsadenie pracovného predsedníctva, kontrolóra 

a jednotlivých komisií:  

Pracovné predsedníctvo: D. Líška, J. Valenta, P. Baďura. 

Mandátová komisia: L. Roman, T. Kleman. 

Návrhová komisia: F. Vorobeľ, M. Meluš, D. Čierna. 

Volebná komisia: P. Bozogáň, P. Macko, Ľ. Striežovský. 

Disciplinárna komisia: F. Vorobeľ (predseda), D. Potoma (podpredseda). 

Kontrolór: J. Cisárik. 

Kontrolno-revízna komisia: J. Cisárik (predseda), R. Konrád (podpredseda), L. Konrád. 

 

K BODU 12. 

12-1. 
M. Hajdák  – antidopingová agentúra SR ponúkla svoje kapacity na stretnutie so športovcami 

na oboznámenie s prácou AK SR. 

 

Uznesenie 39/2016 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informáciu predsedu Antidopingovej komisie SZK 

a schvaľuje prijatie ponuky na stretnutie pracovníkov Antidopingovej agentúry SR so 

športovcami SZK. V zmysle uvedeného pripraviť uvedenú akciu.  

 

12-2 
D. Líška – oboznámil VV s prihláškou do zväzu od klubu Slovan Bratislava karate dojo-rača, 

aj s korešpondenciou, kde sa považujú za prijatých už podaním prihlášky. Zároveň oboznámil 

VV aj s korešpondenciou od právneho zástupcu uvedeného klubu BG Partners, s r.o., na 

ktorého sa obrátil klub, keďže klub vysvetlenie postupu pri prijímaní nových členov zo strany 

zväzu neakceptoval. Právny zástupca vyslovil požiadavku, aby o členstve rozhodovala 

v zmysle nového zákona o športe konferencia zväzu ako najvyšší orgán  zväzu.  

Prezident zväzu s takýmto riešením súhlasí a to vzhľadom na  to, že v zákone aj nových 

stanovách zväzu, ktoré sú spracované v zmysle nového zákona, kompetenciu rozhodovať 

o riadnom členstve bude mať len konferencia zväzu.   

M. Cisár – informoval VV, že ide o klub, ktorý je novovytvorený, jeho členovia sa doteraz 

zúčastňovali súťaží AKB za klub Slovan Bratislava karate a doporučuje jeho prijatie. 

 

Uznesenie 40/2016 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informáciu prezidenta zväzu a postupuje žiadosť 

o členstvo klubu Slovan Bratislava karate dojo-rača konferencii zväzu. 
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12-3 
F. Kretovič zhodnotil premierové M-SR v goju-ryu za účasti 240 pretekárov ako dobre 

pripravenú akciu. Navrhuje usporiadať ju aj v budúcom roku. 

 

Uznesenie 41/2016 

Výkonný výbor SZK berie na vedomie informáciu o M-SR v goju ryu. Schvaľuje jej 

usporiadanie aj v budúcom roku. 

 

K bodu 13. 
Zasadnutie Výkonného výboru SZK ukončil  jeho prezident  zväzu. 

  

Zapísal: L. Roman 

Overil:   D. Líška 

 

 

 

 

 

 

                                                             


